

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2259

2 September 1964

Limited Distribution

ESTABLISHMENT OF A NEW SCHEDULE XXXV - PERU

Communication from the Delegation of Peru

The Delegation of Peru has informed the secretariat on 19 August 1964 that in accordance with the authority granted by GATT (c.f. document L/2193 and BISD, 12th Supplement, page 54), the Government of Peru has proceeded to apply the new customs tariff and, pending new negotiations, is suspending the concessions contained in Schedule XXXV.

The Delegation of Peru will forward to the secretariat the above-mentioned new customs tariff as soon as it has received the copies which are being sent to it.

ETABLISSEMENT D'UNE NOUVELLE LISTE XXXV - PEROU

Communication de la délégation du Pérou

Le 19 août 1964 la délégation du Pérou a fait savoir au secrétariat que, se prévalant de l'autorisation des PARTIES CONTRACTANTES (voir documents L/2193 et IBDD, Supplément n° 12, page 55), son gouvernement avait mis en application le nouveau tarif douanier et avait suspendu les concessions reprises dans la liste XXXV jusqu'à ce qu'aient lieu de nouvelles négociations.

La délégation du Pérou remettra le nouveau tarif au secrétariat dès qu'elle en aura reçu les exemplaires qui lui ont été envoyés.

